
 

Frøys junior eliteryttere var de første fra klubben som fikk sjansen til å prøve velodromen i Sola. Foto: 
Espen Hillmann 

Rapport bane 2022 

Endelig velodrom i Norge! 

IF Frøy bestemte i 2020 at vi 
ønsket å legge forholdene til 
rette for at vi skal ha så mange 
ryttere som mulig akkreditert og 
klar til både trening og 
konkurranse når velodromen i 
Asker står ferdig i 2023. 

Vi startet denne planen med to 
samlinger på velodromen på Sola 
som åpnet i september 2021.  

Den første samlingen var 
fokusert mot eliteryttere, mens 
den andre var for tur og master 
ryttere. Samlingene var lagt opp 



slik at de som ønsket det også kunne kjøre NM mot 
slutten av året. Totalt fikk klubben akkreditert 
nesten 20 ryttere gjennom de to samlingene høsten 
2021. 

Satsningen gjorde også at vi i 2021 fikk en ny 
norgesmester på bane. Gratulerer masse til Marion 
Nilsen som ble mester både på tempo og 
forfølgelsesritt.  

Vi planlegger også flere samlinger for 2022. Disse vil 
gi mulighet til flere å få akkreditering, samt at vi 
arrangerer treninger for de som allerede har 
gjennomgått akkreditering.  

Til årsmøtet kommer det også forslag om å opprette 
en banekomite i IF Frøy. 

Espen Hillmann 

 
 
 

 
Det var stor spredning i alder under banesamlingen i november. Smilene var brede hos alle. 


